

The Bureau of the Congress / Le Bureau du Congrès

CG/BUR22(2018)OJprov¹
8.11.2018 – 00.30

DRAFT AGENDA		PROJET D'ORDRE DU JOUR	
Palais de l'Europe, Strasbourg		Palais de l'Europe, Strasbourg	
Thursday 8 November 2018		Jeudi 8 novembre 2018	
8.00–8.40	<i>Bureau of the Chamber of Local Authorities</i>	<i>Bureau de la Chambre des pouvoirs locaux</i>	<i>Room 6</i>
8.00–8.40	<i>Bureau of the Chamber of Regions</i>	<i>Bureau de la Chambre des régions</i>	<i>Room 10</i>
8.45–9.45	Bureau of the Congress	Bureau du Congrès	Room 8
The items proposed for information, for approval or for adoption without debate are highlighted for easy identification.		Les points proposés pour information, pour approbation ou pour adoption sans débat sont surlignés pour un repérage plus facile.	
Participants	With voting rights : - President of the Congress - Presidents and vice-presidents of the chambers In an advisory capacity: - Chairs of the committees - Presidents of the political groups - Outgoing President	Avec droit de vote : - Présidente du Congrès - Présidents et vice-présidents des chambres Avec voix consultative : - Président(e)s des commissions - Présidents des groupes politiques - Présidente sortante	
IMPORTANT	<i>A file will, <u>exceptionally</u>, be distributed to the participants during the meeting. The documents are also available on CoECloud.</i>	<i><u>Exceptionnellement</u>, un dossier sera remis aux participants lors de la réunion. Les documents sont également disponibles sur CoECloud.</i>	

¹ Ce document est classé confidentiel jusqu'après son examen par le Bureau du Congrès.
This document is classified as confidential until it has been examined by the Bureau of the Congress.

	Opening of the meeting Anders KNAPE, President of the Congress	Ouverture de la réunion Anders KNAPE, Président du Congrès	
1.	Draft agenda [CG/BUR22(2018)OJprov] Information for new members [CG/BUR22(2018)INF58]	Projet d'ordre du jour [CG/BUR22(2018)OJprov] Information pour les nouveaux membres [CG/BUR22(2018)INF58]	<i>For / pour adoption</i> <i>For / pour information</i>
2.	Composition of the new Bureau Elected Bureau members [CG/BUR22(2018)INF53] Participants in the Bureau [CG/BUR22(2018)INF59] Political groups [CG/BUR22(2018)INF55]	Composition du nouveau Bureau Membres élus du Bureau [CG/BUR22(2018)INF53] Participants au Bureau [CG/BUR22(2018)INF59] Groupes politiques [CG/BUR22(2018)INF55]	<i>For / pour information</i>
3	Organisation of the 35th Session	Organisation de la 35^e Session	
3.1	Possible urgent questions	Eventuelles questions urgentes	<i>For decision / pour décision</i>
3.2	Chairing of the plenary sitting of 8 November 2018 [CG/BUR22(2018)INF56] [Notice No. 3]	Présidence de la séance plénière du 8 novembre 2018 [CG/BUR22(2018)INF56] [Bulletin n° 3]	<i>For / pour information</i> <i>For / pour information</i>
4.	Communication by the President and the Secretary General of the Congress	Communications du Président et du Secrétaire Général du Congrès	
4.1	Meetings of the President of the Congress during the session	Rencontres du Président du Congrès pendant la session	<i>For / pour information</i>
4.2	Information by the Secretary General of the Congress	Informations du Secrétaire Général du Congrès	<i>For / pour information</i>
5.	Chambers Sessions of 6 November and bureaux meetings ² of 8 November 2018	Chambres Sessions du 6 novembre et réunions des bureaux ² du 8 novembre 2018	<i>For / pour information</i>
6.	Committees Activities of the committees - meetings of 6 November 2018 [CG/MON11(2018)OJ] [CG/GOV09(2018)OJ] [CG/CUR10(2018)OJ]	Commissions Activités des commissions - réunions du 6 novembre 2018 [CG/MON11(2018)OJ] [CG/GOV09(2018)OJ] [CG/CUR10(2018)OJ]	<i>For / pour information</i>

² Draft Agenda/Projets d'ordre du jour CPR/BUR17(2018)OJprov + CPL/BUR17(2018)OJprov.

	Committee chairs and vice-chairs [CG/BUR22(2018)INF54]	Présidents et vice-présidents [CG/BUR22(2018)INF54]	<i>For approval / pour approbation</i>
	Terms of reference of activities [CG/BUR22(2018)43]	Mandats d'activités [CG/BUR22(2018)43]	<i>For approval / pour approbation</i>
7.	Committee of Ministers	Comité des Ministres	
7.1	Address and compendium of oral replies by Mr Simon Emil Ammitzbøll-Bille, Minister for Economic Affairs and the Interior of Denmark, on behalf of the Chair of the Committee of Ministers [Speech-CM-28.03.2018] [QR-CM-28.03.2018]	Discours et compilation des réponses orales de M. Simon Emil Ammitzbøll-Bille, Ministre de l'Economie et de l'Intérieur du Danemark, au nom de la Présidence du Comité des Ministres [Speech-CM-28.03.2018] (<i>anglais seulement</i>) [QR-CM-28.03.2018] (<i>anglais seulement</i>)	<i>For / pour information</i>
7.2	The future of the Council of Europe Secretary General: Russia leaving the Council of Europe would be a "huge setback" for human rights [News] (11 October 2018) PACE Current Affairs debate [News] Verbatim for the Current Affairs debate on "The future of the Council of Europe" held on 10 October 2018 [AS(2018)CR33-extrait]	L'avenir du Conseil de l'Europe Secrétaire Général : le départ de la Russie du Conseil de l'Europe serait un « revers cuisant » pour les droits de l'homme [News] (11 octobre 2018) Débat d'actualité à l'APCE [News] Compte-rendu concernant le débat d'actualité sur « L'avenir du Conseil de l'Europe » du 10 octobre 2018 [AS(2018)CR33-extrait]	<i>For / pour information</i> <i>For / pour information</i>
7.3	Congress contribution to the 129th Session of the Committee of Ministers (Helsinki, Finland, 16/17 May 2019)	Contribution du Congrès à la 129e Session du Comité des Ministres (Helsinki, Finlande, 16-17 mai 2019)	<i>For decision / pour décision</i>
7.4	Congress activities with future chairmanships of the Committee of Ministers Congress activities with the Finnish Chairmanship [CG/BUR22(2018)INF57] Congress activities with the French Chairmanship	Activités du Congrès avec les présidences futures du Comité des Ministres Activités du Congrès avec la Présidence finlandaise [CG/BUR22(2018)INF57] Activités du Congrès avec la Présidence française	<i>For / pour information</i> <i>For / pour information</i>
8.	Emperor Maximilian Prize 2019 [News-KMP-22Oct2018] [CG/BUR22(2018)45] Letter 25.10.2018	Prix de l'Empereur Maximilien 2019 [News-KMP-22Oct2018] [CG/BUR22(2018)45] Lettre 25.10.2018	<i>For decision / pour décision</i>
9.	European Committee of the Regions	Comité européen des régions	<i>For / pour information</i>

10.	Meetings of the bureaux and sessions in 2019	Réunions des bureaux et sessions en 2019	<i>For approval / pour approbation</i>
	Calendar 2019 [CG/BUR22(2018)44]	Calendrier 2019 [CG/BUR22(2018)44]	
11.	Other business	Divers	
	Closing of the meeting	Clôture de la réunion	
	Date of the next meeting: Tuesday 29 January 2019, Paris, Room 1	Date de la prochaine réunion : Mardi 29 janvier 2019, Paris, Salle 1	
	to contact the Congress Bureau Secretariat → congress.bureau@coe.int	pour joindre le Secrétariat du Bureau du Congrès → congress.bureau@coe.int	